
 
 
Fråga till Eva-Lotta Pamp (M), vård och omsorgsnämndens ordförande om besparingarna 
inom LSS 
 
 
Vi i Vänsterpartiet ser med stor oro på vård och omsorgsnämndens budget och den politiska 
styrningen av verksamheten.  
 
Alingsås Tidning har senaste tiden skrivit tre artiklar där konsekvenserna av vård och 
omsorgsnämndens besparingar granskas. Föräldrar, brukare och personal riktar hård kritik mot 
kommunen och ger många exempel på hur Alingsås bryter mot Lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS).  
 
Jag vill därför ställa följande fråga till Eva-Lotta Pamp (M): 
 

1. Håller du med personalen och föräldrarna om att kommunen inte följer Lagen om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS)? 

 
Marcus Wallin 
Kommunfullmäktigeledamot (V) 

 
 


